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Димитър Маринов

Над 300 лекарства са изтеглени от български пазар за последните две години

Темата коментират Димитър Маринов и Евгения Александрова.

Над 300 лекарства, някои от които без алтернатива липсват от аптеките. Сред тях са базови

химио-терапевтици, болкоуспокояващи за онкоболни, лекарства за диабет, сърдечно-съдови заболявания,

психични разстройства и други тежки заболявания.

„Когато казваме колко са нерегистрираните лекарства, трябва да посочим колко са и новите медикаменти в

аптечната мрежа. Ако някоя компания изтегля даден свой продукт от пазара, то е защото е регистрирала ново

лекарство. България е малък и не толкова платежоспособен пазар”, коментира председателят на Българския

фармацевтичен съюз Димитър Маринов в студиото на предаването „Социална мрежа” по NOVA NEWS.

По думи на председателя на Асоциацията на пациентите с онкологични заболявания Евгения Александрова

лекарите трябва да знаят дали дадено лекарство е налично или не в аптеките. „Ако пациентите си дадат сметка,

че болницата няма право да ги върне, без да им бъдат предписани лекарства, нещата ще се случват по съвсем

различен начин”, посочи тя.

„Това, което изчезва от българския пазар са евтините химиотерапии. Нашата препоръка към Министерството

на здравеопазването и НЗОК, е да има 24-часов контрол”, добави Александрова.

По думи на Маринов алтернативните лекарствени продукти не отстъпват по качество, ефикасност и

безопасност на оригиналния продукт, който е изписан от лекар.

Цялото предаване можете да видите ТУК.
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